
                          Zápisnica č. 12/2025 

z 12.  zasadnutia Študentského parlamentu pri Evanjelickom gymnáziu Jána Amosa 

Komenského v Košiciach, konaného 18.3.2025 

 

- Počet prítomných členov je: 10 /viď prezenčná listina/ 

- Počet neprítomných členov : 5 

- Koordinátorka ŠP: Mgr. Elena Kolárová 

Program:  1. Otvorenie, privítanie. 

                   2. Príprava aktivít v mesiacoch apríl, máj, jún. 

                   3. Informácie o účasti na konferencii Digisapiens, stretnutie s delegátkou OSN. 

                   4. Príprava finále volejbalovej ligy. 

                   5. Zlatý školský parlament. 

                   6. Hlasovanie o členovi ŠP. 

                   7. Rôzne, diskusia, záver. 

Rokovanie: 

K bodu č.1: Otvorenie, privítanie.  

Na úvod zasadnutia koordinátorka Mgr. Elena Kolárová privítala všetkých prítomných členov  a 

otvorila 12. zasadnutie ŠP. Zasadnutie ŠP bolo uznášaniaschopné. Neprítomní členovia sa 

ospravedlnili z osobných, zdravotných dôvodov a reprezentačných dôvodov. Zasadnutie viedla 

koordinátorka ŠP.  

K bodu č.2: Príprava aktivít v mesiacoch apríl, máj, jún. 

Školský parlament v spolupráci s vedením školy pripravuje Komenský Day na 28.3.2025. V apríli 

/4.4.2025/ sa chystá finále volejbalovej ligy. V júni pripravujeme finále celoškolskej futbalovej 

ligy o pohár riaditeľa školy.  

K bodu 3: Informácie o účasti na konferencii Digisapiens. 

Dvaja členovia ŠP Adam Marinčák a Ľudovít Zaťko sa zúčastnili konferencie Digisapiens. 

Konferencia bola pripravená na vysokej úrovni po materiálnej, personálnej a obsahovej stránke.  

20.3.2025  sa uskutoční v Košiciach v spolupráci s NIVAM stretnutie s delegátkou OSN. Za náš 

parlament sa ho zúčastnia viacerí členovia. Národný inštitút vzdelávania a mládeže ponúka 

jedinečnú možnosť pre študentov školy/členov školských parlamentov,  zúčastniť sa 

interaktívneho stretnutia s mládežníckou delegátkou pri Organizácii spojených 

národov, Sofiou Šillerovou, ktorá zastupuje mladých ľudí na medzinárodnej úrovni, predstaví 



svoju pozíciu mládežníckej delegátky pri OSN a zároveň prostredníctvom workshopu priblíži 

študentom kľúčové témy Cieľov trvalo udržateľného rozvoja (SDG) . 

31.3.2025 sa uskutoční stretnutie predsedov a podpredsedov školských parlamentov Košického 

kraja. Náš parlament zastúpi predsedníčka Petra Kukuruďová a podpredsedníčka Terézia 

Hlatká.  

K bodu č. 4: Príprava finále volejbalovej ligy. 

Finále volejbalovej ligy sa uskutoční sa 4.4.2025 v športovej hale Angels Aréna. Členovia ŠP budú 

nápomocní s prípravou tejto celoškolskej aktivity. Musí sa dohrať semifinále, tak budú jasné 

finálové dva tímy. Program a pomocný tím je v stave prípravy.  

K bodu č. 5: Zlatý školský parlament 

Začiatkom školského roka sa náš školský parlament prihlásil do súťaže ŠP, Zlatý školský 

parlament. Vzhľadom k nie úplnému naplneniu formálnych a kvalitatívnych kritérií sa členovia 

ŠP dohodli, že tento rok nebudeme súťažiť o titul. Skúsime to opäť o rok.  

K bodu č. 6: Hlasovanie o členovi ŠP 

Členovia ŠP sa rozhodli hlasovať o svojom členovi Patrikovi Beckovi zo Septimy. P. Beck svojim 

nevhodným správaním a konaním poškodil meno školského parlamentu, ktorého členovia majú 

byť vzorom ostatným spolužiakom. Zúčastnení členovia hlasovali o jeho odvolaní z pozície člena 

/resp. zotrvaní v školskom  parlamente.  

Výsledky hlasovania:  

Za: 7                                                   Proti: 1                                           Zdržali sa: 2                              

K bodu č. 7: Diskusia, rôzne, záver. 

Diskutovalo sa postupne o jednotlivých bodoch programu. Kristína Kolárová vystúpila 

s požiadavkou na členov ŠP, aby dodali zoznam potrebných opráv a vynovení na materiálnom 

zabezpečení školy. Predsedníčka ŠP spolu s podpredsedníčkou a tajomníčkou ŠP sa majú 

stretnúť na pravidelnom  stretnutí  s pánom riaditeľom Mgr. M. Ilavským,  prediskutovať 

pripravované aktivity, potreby spolužiakov /dokončenie kuchynky pre žiakov/.  Koordinátorka  

ŠP poďakovala všetkým členom za účasť.  

Uznesenie zo zasadnutia školského parlamentu:  

Školský parlament na svojom zasadnutí:  

Prijal rozhodnutie:  

Patrik Beck prestáva byť členom školského parlamentu.  

Poveril predsedníctvo ŠP k stretnutiu s vedením školy, p.riaditeľom Mgr. M. Ilavským, čo 

v najbližšej dobe.   

Neoddeliteľnou súčasťou zápisnice je prezenčná listina zo zasadnutia ŠP. 

V Košiciach, dňa 18. 3. 2025 

Zápisnicu vyhotovila:   Kristína Kolárová   ................................................... 

Zápisnicu overila: Ella Sofia Smolová   ..................................................... 


